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10-11 Europe-China: how institutions can support cooperation and business development 
 
Italian authorities 

• Mr. Augusto Massari, Head of the Economic and Commercial Office, Italian Embassy in China 
 
Chinese authorities 
 
Delegation from Marche Regione 

• Mr Romano Carancini, Mayor of Macerata (Marche Region) 
• Mrs Barbara Toce, Mayor of Pedaso (Marche Region) 
• Mr Cristiano Varotti, Director Desk China-Chansha, Nanjing, Shanghai, Marche Region 
• Mrs Yin Xiaomei, Director Desk China-Beijing, Marche Region 

 
 
11-12 China-Europe partnering opportunities in the renewable energies and environmental industries 

• Poreen project: goals and expected results, Francesca Spigarelli (coordinator of Poreen, Director 
China Center University of Macerata) 

• Chinese policy for renewable energies and environment, Qu Ruxiao (director Department 
International Economics and Trade, Director of Research Centre of Climate Change and Trade, 
Beijing Normal University). 

• Low carbon buildings and alternative fuels: cooperation opportunities between China and Italy, 
Fabio Polonara (Director of Energy Department; Polythechnic University of the Marche) 

• Business opportunities of Chinese and Italian firms, Davide Follador (Studio Franzosi-Dal Negro-
Setti China Desk) and Paolo Farah (IUSE, Istituto Universitario Studi Europei, Torino) 

• Chinese investments in Italy: challenges and opportunities, Attilio Mucelli (Polythechnic University 
of the Marche) 
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2013京交会《中国国际环境技术与服务推洽会》拟出席中方嘉宾 
The guests to be present in EnviProtection China Conference @ CIETSP 2013 

1、 中华人民共和国商务部部长助理 仇鸿  
Qiu Hong, Assistant of Minister, Commerce Department, PRC 
2、 北京市人民政府副市长 程红 
Cheng Hong, Vice mayor of  Beijing Municipal Government 
3、 中国城市发展研究会副理事长 朱铁臻教授 国务院津贴获得者 
Zhu Tiezhen, Vice President , China Research Institute Society of Urban Development (CRSUD), 
Allowance of the State Council. 

4、 新疆环保厅厅长  吕奔 
Lv Ben，Superintendent of  Environmental Protection Authority in Xinjiang 
5、 新疆环境科学院院长 阿哈提·贾尔恒  
Aha Jia Erheng, Dean, Xinjiang Academy of  Environmental Protection Science. 

新疆环境科学院副院长 赵晨曦   
Zhao Chenxi, Vice-president  Xinjiang, Academy of  Environmental Protection Science 

新疆环境科学院处长 陈玉新 

Chen Yuxin, Division Chief, Xinjiang Academy of  Environmental Protection Science 
6、 武安市市委书记 孟广军 

Meng Guangjun, Deputy Party Secretary of Wu'an 
    武安市常委、秘书长、农工委书记 李树明  

Standing Committee Member , Secretary -general, Secretary of Agriculture Committee of  Wu'an. 

    武安市人民政府党组副书记 张俊生 
Zhang Junsheng, Deputy Secretary of the Party Group, Wuhan Municipal Government. 

     武安市住房和城乡规划建设局党委书记、局长  霍俊勇  
Huo Junyong, Director and Secretary of Party Committee, Housing,Urban and Rural Construction 
Authority. 

 7、  新峰水泥有限责任公司董事长   田海奎 
Yao  Hesong， 
8、  本溪市友好城市联合会会长   姚和松 

Yao Hesong,,President of  Benxi Friendship City Federation 

     本溪市友好城市联合会常务副秘书长  李伟   
Li Wei, Deputy Secretary-General of Benxi Friendship City Association  

9、 清华大学循环经济研究中心主任 温宗国博士 
Dr Wen Zongguo,The Tsinghua University circulating Centre for Economic Research 

10、 清华大学环境学院 科研副主任 李燕中博士 



 
Dr. Li Yanzhong, Research and deputy director of the School of Environment, Tsinghua 

University 
 

11、 瑞典使馆科技中心项目官员   郭艳晨  
Guo Yanchen ,Project Official of The Swedish Embassy Technology Center   

瑞典使馆科技中心项目官员   马亚男   
Ma Yanan ,Project Official of The Swedish Embassy Technology Center    

12、 国际气候组织官员 薛艳艳 
Xue Yanyan,Official of International Climate Organization   

13、 辽宁省人民对外友好协会部长  周长海 
Zhou Changhai,Minister of Liaoning Provincial People's Association For Friendship with 
foreign Countries     

14、 皇鸣集团太阳谷运营中心总经理 杨学敏    
Yang Xuemin,General Manager of Sun Valley Operations Center of Huang Ming Group  

皇鸣集团太阳谷运营中心太阳谷会议中心副经理 段占彬  
     Duan Zhanbin,Deputy General Manager of Sun Valley Operations Center of Huang Ming 

Group 

15、 中国民族贸易促进会副秘书长兼投资贸易促进中心（原投资贸易局）主任  张立新    
Zhang Lixin,Deputy Secretary General of China Council for The Promotion of National 
Trade and Director of Investment and Trade Promotion Center      

16、 北京市科协   卢天鑫 
Lu Tianxin ，Beijing  Association for Science and Technology      

17、 天津市滨海新区商务委员会处长  张广旺 
Zhang Guangsheng，Division Chief of Tianjin Binhai New Area  Commission of 
Commerce     

天津市滨海新区商务委员会副处长 王元  
   Wang Yuan，Deputy Division Chief of Tianjin Binhai New Area  Commission of Commerce   

天津市滨海新区商务委员会科长  崔健  
Cui Jian ，Section Chief of Tianjin Binhai New Area  Commission of Commerce   

天津市滨海新区商务委员会科长  王慧洁   
Wang Huijie，Section Chief of Tianjin Binhai New Area  Commission of Commerce   

天津市滨海新区商务委员会科员  黄亮 

HuangLiang ，Section Member of Tianjin Binhai New Area  Commission of Commerce  

18、 北京经开投资开发股份有限公司副总经理  姜昧茗 
   Jiang Mei, Vice General Manager, Beijing Development Area Co., Ltd. 

北京经开投资开发股份有限公司战略主管  刘洋波 

Liu Yangbo, Head of Strategy, Beijing Development Area Co., Ltd. 

北京经开投资开发股份有限公司项目经理  蒋辉 

Jiang Hui, Project Manager, Beijing Development Area Co., Ltd. 



 

19、 烟台市驻北京（天津）经贸联络处代表  宋克胜 
Song Kesheng, Economic and Trade Office Representative of Yantai in Beijing (Tianjin) . 
 

 

 

 


